

Address Im Hackacker 15, CH-8902 Urdorf, Switzerland
Mail address P.O. Box, CH-8902 Urdorf, Switzerland
Phone +41-44-729 62 11
Fax +41-44-729 66 36
Bank Credit Suisse, 8070 Zurich, BC 4835 / SWIFT CRESCHZ80A
Account no. 370501-21-4 CHF/IBAN CH65 0483 5037 0501 2100 4

www.mt.com/pro

To whom it may concern

Confirmation of Surface Roughness Oberflächenrauheit Bestätigung

We
Wir _____

Mettler-Toledo AG, Process Analytics

Im Hackacker 15
8902 Urdorf
Switzerland Schweiz Suisse

hereby confirm that we have attained the Quality Assurance Certificate ISO 9001 and the Environmental Certificate ISO 14001. The invoiced and shipped goods are developed, produced and tested according to the regulations of our Certified Quality and Environmental Management Systems and fulfill our technical specifications:

sind im Besitz des Qualitätszertifikates nach ISO 9001 und des Umweltzertifikates nach ISO 14001. Die verrechnete und versandte Ware wird in Übereinstimmung mit den Grundsätzen unseres zertifizierten Qualitäts- und Umweltmanagement Systems entwickelt, hergestellt und geprüft und erfüllt unsere technischen Spezifikationen:

Beschreibung
Description _____

InPro6860i series
InPro6870i series
InPro6880i series
InPro6960i series
InPro6970i series

The wetted surfaces are provided with a maximal roughness Ra of N5 respectively 0.4 µm.

Confirmation
Beschreibung der Ware _____

Die Medium berührten Oberflächen weisen eine maximale Rauheit Ra von N5 beziehungsweise 0.4 µm auf.

Mettler-Toledo AG, Process Analytics



Waldemar Rauch
Head of Process Analytics Division



Peter Rowing
Head of Quality Management

Place and Date of issue
Ausstellungsort und Datum _____

Urdorf, 23.02.2012

This Original may not be copied, as subject to technical changes
Dieses Original darf nicht kopiert werden, da es dem Änderungsdienst unterliegt
CO_Oberflaechenrauheit_InPro68xxi_69xxi_Feb12.doc